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Rada Miejska w Białaczowie 

Radni-Sesja 

RO.0002.5.2025 

 

Protokół Nr XVIII/18/2025 

XVIII Sesja Rady Miejskiej w Białaczowie w dniu 2025-05-28 pod przewodnictwem 

Radnego Waldemara Świtkowskiego – Przewodniczącego Rady Miejskiej                                 

w Białaczowie. 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Białaczowie (sala konferencyjna), ul. Piotrkowska 

12 

Obrady rozpoczęto 2025-05-28 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 13:37 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Bąk 

2. Dominik Bożek 

3. Stanisław Józwik 

4. Artur Kołodziejczyk 

5. Elżbieta Krajewska-Al-Khouri 

6. Włodzimierz Kupis 

7. Lidia Nowak 

8. Marzanna Paduszyńska 

9. Marcin Pawłowski 

10. Zdzisław Prusek 

11. Ewa Skalska 

12. Piotr Szymczyk 

13. Waldemar Świtkowski 

14. Bartłomiej Taczykowski 

15. Zbigniew Trębarczyk 
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1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Świtkowski – otworzył XVIII Sesję Rady Miejskiej  

w Białaczowie. Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący stwierdził, iż 

Rada Miejska w Białaczowie władna jest do podejmowania decyzji – obecnych 14 

radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Burmistrz Białaczowa B. Goworek – wniosła o zmianę porządku obrad dotyczącą  

wprowadzenia w punkcie 14 projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XVI/84/2025 Rady Miejskiej w Białaczowie w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy 

kanalizacji sanitarnej do nieruchomości. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie  

w sprawie przedmiotowego wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad - wprowadzenie w punkcie 14 projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały nr XVI/84/2025 Rady Miejskiej w Białaczowie w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Białaczów na dofinansowanie kosztów 

budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa 

Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew 

Trębarczyk 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Paduszyńska 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XV, XVI i XVII Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

4. Informacja o działalności nadleśnictwa w roku ubiegłym i planach na rok bieżący. 

5. Przedstawienie i zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego 

przeprowadzonej kontroli realizacji inwestycji – rozbudowa oczyszczalni ścieków  

w Białaczowie. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Białaczów  

z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 2024 rok. 

7. Informacja Burmistrza Białaczowa na temat działań podejmowanych między 

sesjami. 

8. Zapytania i Interpelacje Radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

Gminy Białaczów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  regulaminu określającego zasady, tryb i opłaty 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Białaczów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białaczów na lata 2025-2035 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na 

rok 2025. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVI/84/2025 Rady Miejskiej  

w Białaczowie w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do 

nieruchomości. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

 

3. Przyjęcie protokołów z XV, XVI i XVII Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował że protokoły z piętnastej, szesnastej  

i siedemnastej sesji były wyłożone do wglądu jak również przesłane Radnym na 

aplikację eSesja oraz dostępne na Portalu Mieszkańca. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi bądź pytania w sprawie przedmiotowych protokołów.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

przedmiotowych protokołów. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z XV, XVI i XVII Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa 

Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew 

Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Marzanna Paduszyńska 

 

3. Informacja o działalności nadleśnictwa w roku ubiegłym i planach na rok 

bieżący. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Świtkowski - poprosił o przedstawienie  informacji  

o działalności nadleśnictwa w roku ubiegłym i planach na rok bieżący Pana Dawida 

Kosylaka – Nadleśniczego Nadleśnictwa Opoczno. 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak – przedstawił informację  

o działalności w roku 2024 i planach na rok 2025 – informacja stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Barbara Goworek 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Radna Elżbieta Krajewska-Al-Khouri 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Artur Kołodziejczyk 

- Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Ewa Skalska 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Radny Marcin Bąk 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Artur Kołodziejczyk 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Z-ca Przewodniczącej Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia Włodzimierz Kupis 

- Burmistrz Barbara Goworek 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 

- Radna Powiatu Opoczyńskiego Zofia Pawlik 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opoczno Dawid Kosylak 
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Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-

a28amajaa2025.htm 

 

Przed przystąpieniem do realizacji punktu 5 porządku obrad, głos zabrał Prezes 

Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Białaczowie 

Pan Andrzej Urbańczyk. W swoim wystąpieniu wyraził serdeczne podziękowania 

za okazaną pomoc i wsparcie przy organizacji uroczystości z okazji 105-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Petrykozach oraz oficjalnego otwarcia nowego 

budynku jednostki. 

W dowód wdzięczności Prezes przekazał na ręce Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Białaczowie oficjalne podziękowanie. Ponadto druh OSP Petrykozy, 

Marcin Szymański, wręczył symboliczną statuetkę Radnemu z Petrykóz, Panu 

Bartłomiejowi Taczykowskiemu, w uznaniu za jego zaangażowanie i wsparcie  

w organizacji uroczystości. 

 

5. Przedstawienie i zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego 

przeprowadzonej kontroli realizacji inwestycji – rozbudowa oczyszczalni ścieków 

w Białaczowie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek – odczytał stanowisko Komisji 

Rewizyjnej dot. przeprowadzonej kontroli  realizacji inwestycji – rozbudowa oczyszczalni 

ścieków w Białaczowie – które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marcin Pawłowski 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek 

- Zastępca Burmistrza Marzena Patała 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Bartłomiej Taczykowski 

- Burmistrz Barbara Goworek 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
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Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-

a28amajaa2025.htm 

W związku z brakiem pytań zarządzono głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

przedmiotowego stanowiska. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie i zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego 

przeprowadzonej kontroli realizacji inwestycji – rozbudowa oczyszczalni ścieków  

w Białaczowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Białaczów  

z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 30kwietnia 2025 r. Sekretarz Gminy przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Białaczów z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
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o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 2024 rok.  Dokument ten został 

również wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. Radni nie wnieśli uwag 

do przedmiotowego sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji programu - stanowiące załącznik nr 5 do protokołu. 

 

7. Informacja Burmistrza Białaczowa na temat działań podejmowanych między 

sesjami. 

Informację z działań podejmowanych między sesjami złożyła Pani Barbara Goworek – 

Burmistrz Białaczowa.  

Pełna wypowiedź Burmistrza z działań podejmowanych między sesjami dostępna jest 

pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-

a28amajaa2025.htm 

 

8. Zapytania i Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W Świtkowski – poinformował, że zgodnie z art. 24 

ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować 

interpelacje i zapytania do Burmistrza na piśmie za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady. Treść interpelacji i zapytań jak również udzielonych odpowiedzi podawana jest do 

publicznej wiadomości.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Powiatu Opoczyńskiego Zofia Pawlik 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Bartłomiej Taczykowski 

- Burmistrz Barbara Goworek 

- Z-ca Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Stanisław Józwik 

- Burmistrz Barbara Goworek 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-

a28amajaa2025.htm 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

Gminy Białaczów. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Gminy 

Białaczów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/87/2025 - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady, tryb  

i opłaty korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Białaczów. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady, tryb i opłaty 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Białaczów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartłomiej Taczykowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/88/2025 - stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (1) 

Bartłomiej Taczykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/89/2025 - stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białaczów na lata 2025-2035 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białaczów 

na lata 2025-2035 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Włodzimierz Kupis, 

Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar 

Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Krajewska-Al-Khouri 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/90/2025 - stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na 

rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/91/2025 - stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVI/84/2025 Rady Miejskiej  

w Białaczowie w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do 

nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVI/84/2025 Rady Miejskiej  

w Białaczowie w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Białaczów 

na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Marcin Pawłowski, Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr 

Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska 

Uchwała nr XVIII/92/2025 - stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marcin Pawłowski 

- Radca Prawny Michał Frączek 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Bartłomiej Taczykowski 

- Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Dominik Bożek 

- Burmistrz Barbara Goworek 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-

a28amajaa2025.htm 

 

16. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Wobec wyczerpania tematów Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Świtkowski 

zamknął XVIII Sesję Rady Miejskiej w Białaczowie i podziękował wszystkim obecnym za 

udział w obradach. 

 

 

                                                                                                 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Białaczowie 

          Waldemar ŚWITKOWSKI 

 

Przygotowała: Anna Gołacka  

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/68891/xviiiasesjaaradyamiejskiejawabiałaczowiea-a28amajaa2025.htm

